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RAAD VOOR EUROPESE ZAKEN 

Nr. 9226 

Notulen van de vergadering gehouden 
op vrijdag 25 april 1980 in het Catshuis van 

13.00 tot 14.30 uur 

Aanwezig: de ministers Van der Klaauw (voorzitter), 
Van Aardenne, Braks en De Koning alsmede 
de staatssecretarissen Van Amelsvoort, 
De Graaf en Van der Mei 

Voorts zijn aanwezig de heren Arlman (Fin), 
Van Berckel (BuZa), Boele (EZ), Van de Graaf (AZ), 
Lubbers (PVEG), Posthumus Meyjes (BuZa) en 
De Zeeuw (LV) 

Secretaris : drs. J.W. Holtslag (wnd) 
Adjunct-secretaris: mr.drs. K.P. Rade 

1. Notulen van de vergadering van 27 november 1979* (nr. 9051) 

De notulen worden ongewijzigd goedgekeurd. 

2. Mededelingen 

Er zijn geen mededelingen. 

3« Voorbereiding van de Europese Raad van 27 en 28 april 
19 80 te Luxemburg (Brief van de staatssecretaris van 
Buitenlandse Zaken d'.d. 23 april 1980 , nr. DIE-119.181, 
met bijlagen) 
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a. De_economische_en_sociale_sir 

Minister Van der Klaauw vraagt of Nederland 
tijdens de discussies over dit agendapunt een speciaal 
accent op werkgelegenheidsvraagstukken zou moeten leggen. 
Spreker is zelf van mening dat dit niet zou dienen te 
geschieden aangezien dit onderwerp reeds bij herhaling 
tijdens eerdere zittingen van de Europese Raad ter sprake 
was gekomen. 

Staatssecretaris De Graaf onderschrijft deze 
aarzeling om dit onderwerp al te nadrukkelijk aan de orde 
te stellen. Hiermee worden immers verwachtingen gewekt die 
wellicht niet zullen kunnen worden gehonoreerd. 

Minister Van Aardenne sluit zich hierbij aan. 
De heer Van de Graaf merkt op dat tijdens het 

recente overleg met Commissievoorzitter Jenkins door deze 
naar voren is gebracht dat de enige manier om op dit punt 
tot een substantiële besluitvorming te komen eruit zou 
bestaan om een band aan te brengen tussen dit onderwerp 
en aanvullende investeringen op het gebied van de energie
voorziening. Dit zou een nieuw en concreet element aan 
de discussie toevoegen. 

Staatssecretaris Van der. Mei wijst op het 
summiere karakter van het voorliggende Commissiedocument. 
Hij acht het ongewenst om in het eindcommuniquê een speciaa 
accent op de werkgelegenheidssituatie te leggen. 

Minister Van der Klaauw stelt de volgende conclu
sie voor: 
De delegatie zal in de Europese Raad geen speciaal accent 
leggen op de werkgelegenheidsvraagstukken in de Gemeenschap 

De raad kan zich hiermee verenigen. 

b. Monetaire_en_financiële_samenwerking 

De heer Posthumus Meyjes deelt mee dat er omtrent 
de Nederlandse inbreng tijdens het ambtelijke vooroverleg 
overeenstemming werd bereikt. Het valt overigens niet te 
verwachten dat de Europese Raad veel aandacht aan dit onder 
werp zal besteden. 

Minister Van der Klaauw stelt voor het resultaat 
van het ambtelijke overleg te aanvaarden. 

De raad kan zich hiermee verenigen. 

c. De_convergentie (lusten en lasten) 

Minister Van der Klaauw vraagt aan minister 
Braks om een verslag van de zojuist gehouden zitting 
van de Landbouw Raad. 

Minister Braks deelt mee dat het niet mogelijk 
is gebleken tijdens deze zitting tot overeenstemming te 
komen. De landbouwraad heeft een document opgesteld dat 
zal worden voorgelegd aan de Europese Raad. Spreker 
constateert tot zijn spijt dat dit document geen unaniem 
standpunt bevat, doch slechts meerderheids- en minder
heidsposities. Tijdens de zitting van de Europese Raad 
zal van Franse zijde oppositie tegen dit document komen, 
aangezien dit land hier niet mee in bleek te kunnen stemmen 
Frankrijk wenst een prijsverhoging van gemiddeld 5%, 
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een zekere progressiviteit in de mcdcverantwoordelijk-
heidshcffing en een afspraak omtrent het schapevlees. 
Met beide laatste wensen kan spreker niet instemmen 
zolang niet bekend is hoe het totale pakket eruit zal 
zien. Wel bleek liet mogelijk om tijdens de landbouwraad 
overeenstemming te bereiken omtrent de financiering 
van de groei in de melksector; deze zal door de 
producenten gedragen dienen te worden. Tevens onderschreef 
de landbouwraad de stelling van de Eco-Fin raad van 
11 februari j.1.. Spreker concludeert dat het onjuist zou 
zijn om te stellen dat de Landbouw Raad mislukt is. In het 
document is aangegeven in hoeverre overeenstemming mogelijk 
lijkt. Wellicht dat het op de volgende landbouwraad, 
die op 6 mei zal plaatsvinden, mogelijk zal blijken een 
oplossing te vinden indien voordion het probleem v.m 
de Britse bijdrage aan het budget is opgelost. 

Minister Van der Klaauw constateert dat het 
verloop van de Landbouw Raad ongetwijfeld de gang van 
zaken tijdens de Europese Raad zal beïnvloeden. 

De heer Lubbers deelt mee dat Frankrijk in het 
ComitG van Permanente Vertegenwoordigers al heeft aange
kondigd in het licht van de uitslag van de Landbouw Raad 
sterke twijfels te hebben omtrent het welslagen van de 
Europese Raad. Mede gezien de schapevleesprob11 maI ü 
heeft dit land een algemene reserve gelegd op het door het 
voorzitterschap opgestelde document inzake convergentie. 
Spreker kondigd aan dat i <RD een document over de land
bouwpolitiek heeft opgesteld dat een rol kan spelen. 

Minister Braks acht dit laatste stuk een 
redelijke basis om verder over deze problematiek te onder
handelen. Omtrent de Landbouw Raad vermeldt spreker nog 
dat de Franse delegatie aldaar duidelijk onder recht
streekse instructie van de Franse president stond. 

Minister Van der Klaauw merkt op dat uit een 
bericht van 24 april uit Parijs blijkt dat het naar de 
mening van Achard, secretaris-generaal van het inter
ministerieel comité voor Europese zaken, geen zin heeft 
de landbouwministers tot zondagochtend te laten vergaderen 
zonder concrete voorstellen van de Commissie. Verder acht 
Achard het twijfelachtig of de Europese Raad zelf duide
lijke beleidslijnen inzake de landbouwproblemen zou 
kunnen bepalen. Blijkens het bericht concludeert Achard 
dat de Franse regering een mislukken van de Europese 
Raad niet zal schuwen. Uit deze berichten blijkt een 
harde Franse opstelling. De vraag kan worden gesteld waarom 
Frankrijk de schuld voor de huidige impasse enkel bij het 
VK wil leggen. 

De heer De Zeeuw merkt op dat Frankrijk tijdens 
de Landbouw Raad niet alleen van het VK maar van alle 
lid-staten concessies heeft verlangd. 

De heer Lubbers heeft eenzelfde gang van zaken 
in het comité van Permanente Vertegenwoordigers gecon
stateerd. Overigens wordt de Franse irritatie ten aanzien 
van het VK veroorzaakt door de weigering van dit land om 
in te stemmen met een opsomming van basisprincipes die 
aan de gemeenschap ten grondslag liggen. 
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Spreker is verder van mening dat men wel van donkere 
wolken boven de Europese Raad kan spreken, doch dat 
gewaakt moet worden tegen overdrijving. 

Minister Van Aardenne acht de positie van het 
VK zwak aangezien dit land de vragende partij is. Ten 
aanzien van de schapevleesproblematiek heeft Frankrijk 
echter de zwakste positie doordat het een Hofuitspraak 
negeert. Spreker meent dat Nederland hier krachtig tegen 
dient te protesteren; het voortduren van deze situatie 
leidt immers tot een verzwakking van de Gemeenschap. 
Verder wijst spreker op het gevaar van een Franse aanval 
op onze veredelingslandbouw. Nederland dient er op toe 
te zien dat passages hierover uit de conclusies van de 
Europese Raad worden geweerd. Aangezien ieder uitstel 
van een oplossing voor het Britse probleem tot meer 
kosten zal leiden, verdient het aanbeveling enige 
haast te betrachten bij het vaststellen van de landbouw
prijzen. 

De heer Posthumus Meyjes stelt de volgende 
Nederlandse opstelling voor: in eerste instantie zou 
de Europese Raad kennis moeten nemen van de resultaten 
van de Landbouw Raad, waarbij de hoop zou kunnen worden 
uitgesproken dat de landbouwministers op korte termijn 
tot een oplossing zullen kunnen komen. Indien deze lijn 
wegens Frans verzet ertegen verlaten dient te worden zou 
Nederland er in tweede instantie mee in kunnen stemmen 
dat de Europese Raad zich buigt over de landbouv/pri j zen 
op basis van het document dat door de"Landbouw Raad is 
opgesteld. Wellicht aangevuld met enige elementen 
uit het Duitse papier. Dit document lijkt voor Nederland 
aanvaardbaar. 

Minister Braks sluit zich hier bij aan. Het 
schapevleesdossier is dermate verweven met het algemene 
beleid dat een behandeling op politiek niveau noodzakelijk 
is. Een uitspraak van de Europese Raad over progressiviteit 
in de medeverantwoordelijkheidsheffing zou echter vermeden 
dienen te worden, aangezien de zwaarste last hiervan op de 
schouders van Nederland terecht zal komen. De aard van de 
Nederlandse produktie maakt het onvermijdelijk dat ons 
land het meeste getroffen zal worden ongeacht de gehanteerde 
maatstaven. Het VK bezit ook grootschalige bedrijven, doch 
deze hebben geen intensief karakter. Gezien het voorgaande 
dient de basis van het huidige beleid gehandhaafd te blijven. 

Minister Van der Klaauw merkt op dat de schape
vleesproblematiek dermate met de andere knelpunten is 
verweven dat alleen een totale oplossing denkbaar is. 

Volgens minister Van Aardenne maakt het feit 
dat de Franse president zelf dit probleem op wil lossen 
het onvermijdelijk dat dit op een Europese Raad gebeurt. 
Indien dit nodig mocht blijken zouden de ministers van 
Landbouw dan ook naar Luxemburg moeten komen. 

Minister Van der Klaauw informeert met het 
oog op het komende Benelux-overleg met eerste minister 
Cossiga of er overeenstemming bestaat tussen de drie 
Benelux-partners. 

Minister Braks deelt mee dat er, behalve over 
de hoogte van de gemiddelde prijsstijging en de progressi
viteit in de medeverantwoordelijkheidsheffing, volledige 
eensgezindheid bestaat tussen de drie landen. 
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Minister Van der Klaauv/ acht het gewenst dat 
de Europese Raad er zich in eerste instantie toe beperkt 
uit te spreken dat zij er op vertrouwt dat de ministers 
van landbouw in staat zullen zijn een oplossing te vinden. 
Het document van de Landbouw Raad vindt spreker aanvaard
baar . 

Minister Van Aardenne merkt op dat een oplossing 
voor het Britse probleem moeilijk denkbaar is zonder 
vastgestelde landbouwprijzen, en dit terwijl ieder uitstel 
tot hogere kosten leidt. 

Minister Braks stemt hiermee in. 
Minister Van der Klaauv/ repliceert dat een 

oplossing voor het Britse vraagstuk nu snel gevonden 
dient te worden. Het koppelen van dit vraagstuk aan de 
landbouwproblemen brengt het risico met zich mee dat het 
vinden van deze oplossing onmogelijk wordt. 

Ondanks dit risico blijft minister Van Aardenne 
voorstander van een dergelijke koppeling. Of deze koppeling 
door middel van het document van de Landbouw Raad zou 
moeten worden gelegd is een andere vraag. 

Minister Braks meent dat deze koppeling 
de bereidheid van het VK om mee te werken aan een 
oplossing zal bevorderen. 

Staatssecretaris Van der Mei acht de overkomst 
van de landbouwministers naar Luxemburg niet vereist. 
De Europese Raad zou zelf overeenstemming dienen te 
bereiken over het document van de Landbouw Raad, zeker als 
de Franse minister van landbouw onder instructie van zijn 
president staat. 

Minister Braks acht dit in beginsel juist. 
Vermeden dient echter te worden dat de Franse president 
Giscard d lEstaing de landbouwproblematiek ten principale 
gaat behandelen. 

Minister Van der Klaauv/ brengt in herinnering 
dat de BRD eveneens een document over de landbouw heeft 
opgesteld dat voor Nederland een aanvaardbare basis vormt. 
Wellicht kan men hier uit afleiden dat Bondskanselier 
Schmidt een bemiddelende rol wenst te spelen. Spreker stelt 
vervolgens het vraagstuk van de omvang van de concessie 
die aan het VK gedaan zal moeten worden aan de orde. Hij 
denkt zelf aan een bedrag dat rond de 1 miljard ERE schommelt. 
Dit bedrag zal niet meteen bij aanvang van de onderhan
delingen op tafel mogen worden gelegd, doch kan voor de 
delegatie als richtsnoer dienen. Nederland zal er in de 
beginfase van de besprekingen mee kunnen volstaan haar 
bereidheid kenbaar te maken om op constructieve wijze mee 
te werken aan een oplossing. Een bedrag hoeft in dit 
stadium nog niet te worden genoemd. Aangezien verwacht 
mag worden dat het VK en Frankrijk de uiterste posities 
zullen innemen bestaat er voor ons land geen noodzaak 
op de voorgrond te treden. 

Minister Van Aardenne merkt op dat het nu aan 
de orde zijnde bedrag van 1 miljard een netto bedrag is, 
hetgeen meer is dan de 1 miljard bruto waar tot nu toe 
over werd gesproken. Aangezien het niet te verwachten valt 
dat het uiteindelijke bedrag de door ons als limiet 
gestelde omvang zal bereiken, lijkt het spreker raadzaam 
deze limiet niet expliciet te vermelden. 
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Staatssecretaris Van der Mei kan hiermee instemrr.c--
doch acht het noodzakelijk om intern deze limiet wel vast 
te stellen. 

Minister Van Aardenne betwijfelt het nut van een 
dergelijk besluit; het is nauwelijk reëel om te veronder
stellen dat Nederland hieraan zal vasthouder indien de 
andere lidstaten overeenstemming kunnen bereiken over een 
hoger bedrag. 

Minister Van der Klaan.w acht het desalniettemin 
gewenst om de minister-president een bepaald bedrag als 
richtsnoer voor het overleg mee te geven. 

Minister Van Aardenne stemt hiermee in- Dit 
bedrag zou echter niet genoemd mogen worden. 

De heer Arlman deelt mee dat op 24 april de 
Britse ambassadeur bij minister Van der Stee heeft gepleit 
voor een bemiddelende rol van Nederland tijdens de 
Europese Raad. In zijn antwoord heeft de minister van 
Financiën het VK gewaarschuwd voor al te hoge verwachtingen. 

Minister Braks kan zich geheel vinden in de 
voorzichtige toon van het antwoord van minister Van der 
Stee Het vervullen van een brugfunctie door Nederland mag 
immers bij het VK geen overschatting van de Nederlandse 
mogelijkheden om aan haar wensen tegemoet te komen teweeg 
brengen. Spreker merkt t.a.v. pagina 4 van de conclusies 
van de Coördinatie Commissie nog op dat het onrealistisch 
is om te veronderstellen dat de tegemoetkoming aan het VK 
gefinancierd zou kunnen worden uit de bestaande Europese 
begroting. Het is immers onmogelijk om in de landbouwsector 
tot verdergaande bezuinigingen over te gaan dan nu wordt 
voorgesteld. Spreker wenst zeker niet de 1%-grens te door
breken , doch er is nog enige speelruimte. Een genuanceerder 
oordeel is dus mogelijk. 

De heer Posthumus Meyjes sluit zich daarbij aan. 
Aangezien er echter noy geen begroting voor 1980 is, kan 
formeel niet gesteld worden dat de tegemoetkoming binnen de 
bestaande begroting gevonden zal moeten worden. Spreker 
merkt op dat de additionele uitgaven ten gunste van het 
VK die via art- 235 geleid zullen worden in de nieuwe 
begroting zullen moeten worden opgenomen. Het valt echter 
niet te verwachten dat deze extra uitgaven de 1% grens 
in gevaar zullen brengen. 

De heer Van do Graaf vat het standpunt van het 
ministerie van Financiën, zoals dit is weergegeven in 
het zgn. boekje dat ten bate van de Nederlandse delegatie 
naar Luxemburg is samengesteld, als volgt samen: 
een oplossing voor het Britse vraagstuk dient in eerste 
instantie binnen de 1% grens gevonden te worden. Indien 
dit onhaalbaar blijkt te zijn zal de dan te vinden op
lossing niet mogen leiden tot een vergroting van het 
nationale begrotingstekort, hetgeen impliceert dat binnen 
Nederland tot bezuinigingen overgegaan zal moeten worden. 

Minister Van Aardenne is van mening dat aller
eerst een politieke oplossing voor de problemen zal moeten 
worden gevonden. Pas in een tweede stadium zullen de 
financiële gevolgen van deze oplossing aan de orde dienen 
te komen. 
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De heer Boele vestigt nogmaals de aandacht 
op het feit dat in het boekje gesproken wordt over een 
bedrag van 1 miljard netto, hetgeen impliceert dat de 
EG-begroting met een groter bedrag verhoogt zal moeten 
worden. Dit zal er weer toe leiden dat de Nederlandse 
bijdrage aan deze verhoging geen 200 doch wellicht 
250 a 270 miljoen gulden zal bedragen. 

Minister Van Aardenne constateert dat het 
boekje conform deze opmerking aangepast zal moeten worden. 

Minister Braks voegt hier aan toe dat aangezien 
het boekje op bladzijde 7 eenzelfde passage bevat als de 
door spreker in een eerdere fase van de discussie becommen
tarieerde bladzijde 4 van de conclusies van de Coördinatie
commissie, ook deze passage van het boekje aangepast zou 
moeten worden. 

Minister Van der Klaauw informeert of het niet 
mogelijk zou zijn te stellen dat een gedeelte van het 
bedrag binnen de bestaande begroting gevonden zal moeten 
worden. 

Minister Braks herhaalt dat het illusoir is te 
menen dat additionele bezuinigingen op het landbouwgebied 
haalbaar zijn. 

Het lijkt minister Van der Klaauw echter toch 
niet wenselijk uitdrukkelijk te stellen dat het hele bedrag 
nationaal zal moeten worden gefinancierd. 

Staatssecretaris Van der Mei meent dat de gemeen
schapsbegroting de last van de tegemoetkoming van het VK 
zal moeten dragen, hetgeen uiteraard automatisch leidt tot 
hogere nationale bijdragen aan deze gemeenschapsbegroting. 

Minister Van Aardenne kan er mee instemmen dat de 
financiële lasten die voortvloeien uit een herziening van 
het Dublin-mechanisme op de nationale begrotingen zullen 
drukken. Iedere additionele financiële tegemoetkoming aan 
het VK zou echter uit de gemeenschapsbegroting dienen te 
komen. 

Staatssecretaris Van der Mei merkt opdat aangezien-
een verhoging van de eigen middelen van de gemeenschap 
slechts kan worden verkregen door een stijging van de 
BTW-afdracht, het financieren van de tegemoetkoming aan het 
VK middels de gemeenschapsbegroting toch gevolgen zal 
hebben voor de nationale begrotingen. 

Minister Braks herinnert aan het grote belang 
dat Nederland heeft bij een goed functionerend gemeen
schappelijk landbouwbeleid. Daarom is het onwenselijk 
om te streven naar verdergaande bezuinigingen binnen dit 
GLB. 

Minister Van Aardenne merkt op dat dit dan 
wel zal leiden tot gevolgen voor de nationale begrotingen. 

De heer Arlman acht het eveneens weinig waar
schijnlijk dat het in andere dan de landbouwsector mogelijk 
zal zijn om te bezuinigen. Zo is het bijvoorbeeld niet wel 
denkbaar dat reeds vastgestelde uitgaven in het kader van 
het regionaal fonds aangetast zullen kunnen worden. 
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Staatssecretaris Van Jer Mei sluit zich op 
politieke gronden bij deze evaluatie aan. Het verschuiven 
binnen de gemeenschapsbegroting van middelen uit het 
regionale of het sociale fonds naar het VK zou er immers 
toe leiden dat voornamelijk Italië, Ierland en Frankrijk 
hier het slachtoffer van worden hetgeen het vinden van 
een oplossing langs deze weg praktisch onmogelijk maakt. 

De heer De Zeeuw meent dat een zo efficiënt 
mogelijk gebruik van de financiële middelen nog enige 
mogelijkheid lijkt te bieden tot bezuinigingen binnen de 
huidige begroting. 

Minister Van der Klaauw stelt het probleem 
van de visserij aan de orde. 

De heer Lubbers deelt mee dat ook over dit onder
werp de BRD een document heeft opgesteld. 

De heer De Zeeuw kan zich geheel vinden in het 
in het boekje neergelegde standpunt dat het beginsel van 
non-discriminatie het uitgangspunt voor een regeling in 
deze sector zou moeten vormen. Een notitie bevattende een 
aantal opmerkingen over het document opgesteld door het 
voorzitterschap overhandigt spreker aan de heer Van Berckel. 

Staatssecretaris Van der Mei komt terug op de twee 
kernvragen die de Europese Raad zal moeten beantwoorden 
de omvang en de duur van de tegemoetkoming aan het VK 
betreffende. Omtrent de duur gaan de Nederlandse gedachten 
uit naar een periode van 3 jaar. Het is duidelijk dat 
deze periode kan variëren naar gelang van de omvang van 
de tegemoetkoming. Het boekje geeft op de bladzijden 13 en 
14 een aantal mogelijkheden dienaangaande. 

Minister Van der Klaauw acht dit een duidelijk 
uitgangspunt. 

Minister Van Aardenne bepleit enige marge voor 
de Nederlandse delegatie naar de Europese Raad. Verder vraagt 
spreker zich af wat de gevolgen zullen zijn van een hogere 
dan verwachte opbrengst van het Dublin-mechanisme in de 
komende jaren voor de globale oplossing van het Britse 
vraagstuk. 

Staatssecretaris Van der Mei merkt hierover 
op dat de vraag of aan het Dublin-mechanisme een plafond 
dient te worden gesteld tijdens de Algemene Raad aan de 
orde is geweest. Een aantal lid-staten, waaronder Nederland, 
heeft een dergelijk plafond bepleit. Ook aan eventuele uitga
van krachtens art. 235 zou volgens deze lid-staten een 
plafond gesteld dienen te worden. 

De heer Arlman is van mening dat er meerdere 
mogelijkheden zijn om het dynamische karakter van de 
regeling in te vullen; het boekje werkt er slechts een 
nader uit. Spreker acht het raadzaam een verdere precisering 
van deze dynamische factor aan het overleg tijdens de Raad 
zelf over te laten. 

Minister Van der Klaauw stelt voor de conclusies 
van de Coördinatie Commissie te aanvaarden met de volgende 
aantekeningen: 
1. De delegatie kan het stuk dat door de Landbouwraad 

voor de Europese Raad is opgesteld aanvaarden. De 
delegatie zal erop aandringen dat de Europese Raad 
aan de Landbouwraad van 6 mei a.s. opdraagt tot een 
oplossing van de problemen te geraken. De delegatie 
kan steun verlenen aan een eventuele bemiddelings-
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poging van de BRD op basis Vafl het door dat land 
ingediende document. 

2. Met betrekking tot het Britse lusten- en lasten-
probleem zal de delegatie geen pakket verhinderen 
dat tot een oplossing tijdens de Europese Raad kan 
leiden, mits dit pakket past binnen de grenzen die 
daaraan in de interdepartementale nota bevattende 
de Nederlandse standpunten ten behoeve van de 
Europese Raad d.d. 27 en 28 april 1980 ("Boekje") 
zijn gesteld. BuZa zal pagina 7 van deze nota nog 
dienovereenkomstig aanpassen met betrekking tot het 
bedrag. Gedeeltelijke financiering van het overeen 
te komen bedrag uit de begroting van de Gemeenschappen 
zal door de delegatie niet worden voorgesteld. In de 
nota zullen bruto bedragen worden opgenomen. 

3. Het document van het voorzitterschap met betrekking 
tot de visserij kan door de delegatie als uitgangspunt 
worden aanvaard. Een door de BRD ingediend document 
eveneens. 

De raad stemt hiermee in. 

d. Energie 

Minister Van der Klaauw stelt het agendapunt 
energie aan de orde. 

De heer Posthumus Meyjes deelt mee dat omtrent 
de Nederlandse inbreng terzake interdepartementaal over
eenstemming werd bereikt. Aan het voorzitterschap werd 
reeds gemeld dat de passage inzake INFCE voor Nederland 
problemen oplevert. 

De heer Arlman meent dat het voorliggende document 
over energie op belangrijke punten te weinig onderbouwd is. 
Het lijkt derhalve niet wenselijk dat de Europese Raad reeds 
thans verstrekkende conclusies over dit onderwerp aanneemt. 

Minister Van Aardenne acht de door zijn depar
tement opgestelde dossieraantekening een nuttige als basis 
voor de te verrichten werkzaamheden naast hetgeen in het 
boekje over dit agendapunt staat. 

Minister Van der Klaauw stelt de volgende 
conclusies voor: 
De raad aanvaardt de conclusies van de coördinatiecommissie. 
De delegatie zal zich naast het "Boekje" voornamelijk 
baseren op de betreffende dossieraantekening van Economische 
Zaken. 

De raad kan zich hiermee verenigen, 

e. Drie_Wijzen 
Minister Van der Klaauw stelt het Rapport 

van de Drie Wijzen aan de orde. 
Aangezien er geen opmerkingen zijn stelt spreker voor 
de desbetreffende conclusie te aanvaarden. 
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